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ZÁPIS Č. 12 ZE ZASEDÁNÍ VĚDECKÉ RADY ESF MU 

konaného dne 29. 10. 2012 

 

Přítomni: dle prezenční listiny  

 

Program:  

1. Udělení ceny děkana ESF pro rok 2012 

2. Návrh na schválení Směrnice o pravidlech k vedení bakalářských a diplomových 
prací 

3. Návrh na jmenování členů komisí pro SZZ 

4. Návrh na schválení žádosti o akreditaci oboru habilitačního řízení Finance 

5. Informace o novém fakultním časopise Czech Journal of Tourism 

 

V úvodu jednání předseda VR Ing. Martin Kvizda, Ph.D., děkan pověřený výkonem funkce, 

přivítal přítomné členy vědecké rady na zasedání a jednání zahájil. 

 

Ad 1) Udělení ceny děkana ESF pro rok 2012 

Prvním bodem jednání bylo vyhlášení výsledků soutěže o cenu děkana ESF v roce 2012. Cena 

byla udělena ve dvou kategoriích: akademičtí pracovníci – odborná kniha a akademičtí 
pracovníci – vědecký článek. V kategorii „odborná kniha“ byla cena udělena doc. Mgr. Jiřímu 

Špalkovi, Ph.D. (1. místo). V kategorii „vědecký článek“ byli oceněni Ing. František 

Svoboda, Ph.D. (1. místo) a spoluautoři Ing. Zuzana Berná a doc. Mgr. Jiří Špalek, Ph.D. 
(2. místo).  

 

Ad 2) Návrh na schválení Směrnice o pravidlech k vedení bakalářských a diplomových 

prací 

Proděkan pro studium Ing. Kvizda představil a okomentoval návrh nové směrnice týkající se 

pravidel vedení bakalářských a diplomových prací. Poté zahájil diskuzi, v níž se několik členů 
VR vyjádřilo ke 2. článku směrnice. Na základě daných připomínek přislíbil proděkan doplnit do 

čl. 2 bodu 3 kritéria zajišťující posílení kvality studentů DSP vedoucích závěrečné práce.  

 
Proběhlo hlasování o návrhu směrnice se „vsuvkou“ do čl. 2 bodu 3, návrh byl schválen.  

 

Ad 3) Návrh na jmenování členů komisí pro SZZ 

Proděkan pro studium Ing. Kvizda představil návrh na jmenování jednotlivých členů do komisí 
pro státní závěrečné zkoušky v bakalářských a navazujících magisterských studijních 

programech a dal prostor pro případné připomínky.  

Poté se hlasovalo pro každého nově navrhovaného člena zvlášť, návrhy byly schváleny.  
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Ad 4) Návrh na schválení žádosti o akreditaci oboru habilitačního řízení Finance 

Proděkanka Lukášová uvedla návrh žádosti o akreditaci a zmínila kontrolu AK MŠMT, která 

proběhla na fakultě v září 2012; informovala členy VR, že na základě výsledků kontroly byla 
prodloužena akreditace doktorských studijních oborů na ESF MU do roku 2020. Poté se ujal 

slova předseda oborové rady programu Finance a účetnictví doc. Sedláček a přiblížil všem 
přítomným historii, náplň a pedagogické zajištění oboru Finance.  

Proběhlo hlasování o návrhu, návrh byl schválen.  

 

Ad 5) Informace o novém fakultním časopise Czech Journal of Tourism 

Proděkan pro strategii a rozvoj doc. Vystoupil představil členům vědecké rady nový časopis 
vydávaný Katedrou regionálního rozvoje a správy. 

 

Na závěr předal předseda VR Ing. Kvizda slovo bývalému děkanovi ESF doc. Malému. Ten 

vzhledem k tomu, že od 1. listopadu 2012 dochází ke změně děkana ESF a v souvislosti s tím i 
ke jmenování nové vědecké rady, poděkoval členům vědecké rady za jejich práci. 

 

 

Zapsala:  Mgr. Daniela Marcollová 

Viděl:  Ing. Martin Kvizda, Ph.D.  


